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1.

Udvalgsdagsordener

Dagsordener fra afholdte møder i følgende udvalg er tidligere udsendt:
Miljø- og teknikudvalget – den 22/6
Skole-, social- og sundhedsudvalget – den 21/6
Økonomiudvalget – den 9/8
Byrådet tager på møde den 17. august 2005 til efterretning.
Jens Timm Jensen, Birgit Bangshof Mortensen og Kristian Moberg er fraværende med afbud.
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2.

Partiel låneoptagelse til Skibby kommunale almennyttige ældreboliger, 
Omsorgscenteret Nordhøj

J. nr. 00.01.00.Ø20/gsn

I forbindelse med den forestående om- og tilbygning på plejehjemmet, hvor dele af det 
eksisterende plejehjem omdannes til Skibby kommunale almennyttige ældreboliger, 
Omsorgscenteret Nordhøj, er den nye tilbygning som rummer 32 ældreboliger, ét kontor og tre 
opholdsrum til personalet nu færdigt og ibrugtaget. I den forbindelse vil det være fordelagtigt at 
hjemtage et lån, som vedrører denne bygning, idet lånehjemtagelsen medfører, at der kan ydes 
rentebidrag, hvilket mindsker de løbende omkostninger i boligafdelingen. 
Byggeriets samlede bruttoareal andrager 4.526,1 m2. Tilbygningen andrager 2.728,8 m2, 
hvoraf de 198,8 m2 er kommunale servicearealer, som vi ikke kan låne til. 
Jf. Skema B er realkreditbelåningen maksimalt 91% af opførelses summen svarende til 
83.562.570 kr.; låneandelen beregnes som 4.526,1/(2.728,8-198,8) multipliceret med 
83.562.570 og er 46.709.817 kr..
Det anbefales, at økonomisk forvaltning bemyndiges til at hjemtage lån på gunstigst mulige 
vilkår og med en effektuering pr. den 1. september 2005, således at der kan opnås 
ydelsestilskud jf. reglerne i lov om almennyttige ældreboliger.
Forvaltningens indstilling: Det indstilles, at 

Økonomisk forvaltning bemyndiges til at optage lån på gunstigst mulige vilkår,
Låneoptagelsen andrager 56 procent af det samlede låneberettiget beløb jf. skema B, 
svarende til 46.709.817 kr.
Låneoptagelsen effektueres pr. den 1. september 2005. 

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 9. august 2005 forvaltningens indstilling.
Kim Rockhill fraværende med afbud.
Byrådet godkender på møde den 17. august 2005 forvaltningens indstilling.
Jens Timm Jensen, Birgit Bangshof Mortensen og Kristian Moberg er fraværende med afbud.
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3.

Revisionsberetning nr. 139

J. nr. BK 00.01K01

Kommunernes Revision fremsender beretning nr. 139 – revision af åbningsbalancen pr. 1. 
januar 2004 samt etablerede forretningsgange i forbindelse med løbende registrering af fysiske 
aktiver m.v..
Delberetning for regnskabsåret 2004.
Revisionen har ikke givet anledning til bemærkninger
Beretningen vedlægges.
Administrationen anbefaler, at revisionsberetningen godkendes.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 9. august 2005, at revisionsberetningen godkendes.
Kim Rockhill var fraværende med afbud.
Byrådet godkender på møde den 17. august 2005 revisionsberetningen.
Jens Timm Jensen, Birgit Bangshof Mortensen og Kristian Moberg er fraværende med afbud.
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4.

Lokalplan 90 H C Venslev

J. nr. 01.02.05P16/AKH

Miljø- og teknikudvalget har anmodet firmaet HC Venslev om at udarbejde en samlet lokalplan 
for erhvervsområdet i Venslev. 
Firmaet har fremsendt forslag til lokalplan 90.
Forslaget giver mulighed for at udvide plantebæltet omkring virksomheden. Bestemmelser for 
ejendommens udnyttelse og bygningers udformning er uændrede. 
Lokalplanforslag vedlægges.
Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 22. juni 2005, at forslag til lokalplan 90 
fremlægges i offentlig høring fra den 30. august 2005 til den 26. oktober 2005. 
Eric Munch deltog ikke behandlingen af punktet.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 9. august 2005 miljø- og teknikudvalgets indstilling. 
Kim Rockhill var fraværende med afbud.
Byrådet godkender på møde den 17. august 2005 miljø- og teknikudvalgets indstilling.
Jens Timm Jensen, Birgit Bangshof Mortensen og Kristian Moberg er fraværende med afbud.

Side 6 af 20Dagsorden til økonomiudvalget

13-01-2016http://intranet.frederikssund.dk/GamleWeb/skibby-kommune/www.skibby-kommune....



5.

Renovering af kloaksystemet i Skibby bys nordlige område

J. nr. 06.01.03P21/SK

Den 28. marts 2003 orienterede forvaltningen miljø- og teknikudvalget om problemerne med 
”uvedkommende vand” i spildevandssystemet i Skibby by.
Problemet med det ”uvedkommende vand” er fortsat ikke løst, og forvaltningen har forsøgt, når 
tiden tillod det, at finde årsagerne til, at der under regnskyl kommer store mængder regnvand 
ned i spildevandssystemet. 
Tidligere var det kutyme at lede regnvand fra vaskepladser og lignende til en olieudskiller og 
derfra til spildevandssystemet.
I 2003 etablerede kloakforsyningen en stor olieudskiller (ved Hejnfelt Fisk) ved udløbet til 
regnvandsbassinet vest for Skibbyvej ud for Industrivej. Denne olieudskiller skal tilbageholde 
eventuelle olier i vejvandet, samt sikre at eventuelle uheld ved de private olieudskillere ikke 
slipper ud i miljøet.
Det er i alt ca. 10 olieudskillere, der modtager regnvand og som afleder til 
spildevandssystemet. Der er blandt andet en sådan olieudskiller på genbrugscentralen og på 
kommunens materialegård ”Hanghøjgaard”.
I maj 2005 har forvaltningen fået en del af kloaksystemet i byens nordlige område TV-
inspiceret. Det rådgivende ingeniørfirma Hedeselskabet har, på baggrund af TV-inspektionen, 
udarbejdet en rapport incl. et økonomisk overslag over de tiltag, der bør foretages for at bringe 
kloaksystemet op på at acceptabelt niveau. 
Indstillingsbilag, rapport af 13/6 2005 fra Hedeselskabet samt 2 tegninger vedlægges.
Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 22. juni 2005:
at Skibby kommunes kloakforsyning betaler en erstatning til de ejendomme, hvor teknisk 
forvaltning tidligere har godkendt, at regnvand blev ledt via en olieudskiller til 
spildevandssystemet. Erstatningen vil, for de enkelte ejendomme, svare til de udgifter, som 
ejendommens ejer har ved omlægningen af kloaksystemet.
at der iværksættes en renovering af kloaksystemet på Industrivej og Hovedgadens nordlige 
ende, som foreslået af Hedeselskabet i rapporten af den 13. juni 2005.
at det anslåede beløb, dels til erstatning for omlægning af kloaksystemet inde på de enkelte 
ejendomme, der leder regnvand via en olieudskiller til spildevandssystemet, og dels til 
renovering af kloaksystemet i Skibby bys nordlige område på kr. 1,0 mill. frigives, idet beløbet 
tages fra de kr. 4.0 mill., der er afsat i budget 2005.
Eric Munch deltog ikke behandlingen af punktet.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 9. august 2005 miljø- og teknikudvalgets indstilling. 
Kim Rockhill var fraværende med afbud.
Byrådet godkender på møde den 17. august 2005 miljø- og teknikudvalgets indstilling.
Jens Timm Jensen, Birgit Bangshof Mortensen og Kristian Moberg er fraværende med afbud.
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6.

Svar fra miljøministeren om vindmøller ved Kyndbyværket

J. nr. TF 01.02.20P17

Til efterretning for byrådet

Byrådet tilskrev miljøministeren i brev af 3. maj 2005 om deres kritiske holdning til opstilling af 
to demonstrationsvindmøller ved Kyndbyværket.
Miljøministeren har nu i brev af 4. august svaret således:
”Regeringen finder, at det gennem planlægningen skal sikres, at vindmøller opstilles på arealer, 
hvor det kan ske i respekt for natur- og landskabsbeskyttelse i en balance mellem hensynet til 
vindenergi og til landskabet. Hertil kommer, at det er vigtigt for at fastholde Danmarks 
førerposition på vindenergiområdet, at der skabes muligheder for afprøvning af også store 
møller.
HUR, Hovedstadens Udviklingsråd har – efter forudgående offentlig fremlæggelse af forslag –
den 19. april 2005 endeligt vedtaget regionplantillægget for 2 demonstrationsvindmøller ved 
Kyndby. Vindmøllerne placeres på Kyndbyværkets areal, hvor der allerede findes og er planlagt 
for større tekniske anlæg. De 2 vindmøller på hver maksimalt 150 meter forudsætter ifølge 
regionplantillægget, at der nedtages 3 møller ved værket, og at yderligere 21 eksisterende 
vindmøller fjernes.
De statslige myndigheder har ved gennemgangen ikke fundet anledning til at fremsætte statslig 
indsigelse mod forslaget. Enkelte myndigheder har derimod fremsendt konkrete bemærkninger 
til forslaget, herunder også skov- og naturstyrelsen i forhold til reglerne i habitatdirektivet.
Den videre planlægning for de to demonstrationsvindmøller ved Kyndby er nu et anliggende for 
de regionale og lokale myndigheder at gennemføre, fx for Jægerspris kommune om 
lokalplanlægning og for Frederiksborg amt om dispensation fra strandbeskyttelseslinjen.
Som sagen herefter foreligger, finder jeg ikke anledning til at ”gå ind i sagen”, idet jeg må 
henholde mig til den gennemførte planlægning, der ligger inden for de generelle rammer for 
planlægningen for opstilling af de såkaldte ”erstatningsmøller” i henhold til den energipolitiske 
aftale fra foråret 2004.”
Byrådet tager på møde den 17. august 2005 brevets indhold til efterretning.
Jens Timm Jensen, Birgit Bangshof Mortensen og Kristian Moberg er fraværende med afbud.
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7.

Forbedring af køkkener, jf. levnedsmiddelkontrollen

J. nr. SSSF 16.20.00

Fødevareregion København og Nordsjælland har den 26. oktober 2004 udført ordinært tilsyn på 
produktionskøkkenet Nordhøj 4, cafeteriet, køkkenerne i knasterne Nordhøj 4 og 
træningskøkkenet i dag- og træningscenteret Nordhøj 3.
Rapporten fra tilsynet angiver, hvad der skal udbedres. Udgiften til dette andrager kr. 
85.852,50 ekskl. moms. el. og VVS. Der er indhentet tilbud på udgifterne.
Køkkenet havde i 2004 et overskud på kr. 39.300,- på rammeoverførsel, som kan indgå i 
finansieringen af opgaven.
På grund af udgifter i forbindelse med omorganisering af plejegrupper ved ibrugtagning af 
Nordvænget 19, vil der ikke kunne anvises yderligere finansiering fra Ældreservice´s budget 
2005.
Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler på sit møde den 21. juni 2005 det ansøgte. 
Der søges en tillægsbevilling på restbeløbet kr. 46.552,50, som foreslås finansieret over 
kassebeholdningen. Det forudsættes, at udportioneringsdisken kan udskiftes uden nyinstallering 
af el og vvs.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 9. august 2005 skole-, social- og 
sundhedsudvalgets indstilling.
Kim Rockhill var fraværende med afbud.
Byrådet godkender på møde den 17. august 2005 skole-, social- og sundhedsudvalgets 
indstilling.
Jens Timm Jensen, Birgit Bangshof Mortensen og Kristian Moberg er fraværende med afbud.
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8.

Forlængelse af kommunens forsikringsaftale i 2006

J. nr. BK 82.00

Kommunens nuværende 5-årige aftale på forsikringsområdet udløber med udgangen af 
indeværende år.
Kommuneforsikring er derfor anmodet om en forlængelseskontrakt for 2006.
I skrivelse af 20. juli 2005 tilbydes en forlængelse af kontrakten til og med 31.12.2006 til 
uændret præmie bortser fra den årlige indeksregulering.
Administrationen indstiller, at tilbudet accepteres.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 9. august 2005 forvaltningens indstilling.
Kim Rockhill var fraværende med afbud.
Byrådet godkender på møde den 17. august 2005 forvaltningens indstilling.
Jens Timm Jensen, Birgit Bangshof Mortensen og Kristian Moberg er fraværende med afbud.
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9.

Besvarelse af spørgsmål i relation til regnskab 2003/2004 for Skuldelev 
Energiselskab

J. nr. 13.30.00S55

Efterretning for byrådet

Byrådet behandlede på møde den 22. december 2004 indstilling fra miljø- og teknikudvalget og 
økonomiudvalget om regnskab 2003/2004 for Skuldelev Energiselskab.
I forbindelse med behandlingen stillede byrådet blandt andet spørgsmål, om hvilke krav 
kommunen kan stille, enten i relation til den oprindelige aftale eller i relation til andre gældende 
regler/lovgivning.
På baggrund af svar fra revisionen vedlægges notat af 4. august fra kommunaldirektøren.
Økonomiudvalget tager på møde den 9. august 2005 kommunaldirektørens notat af 4. august 
2005 til efterretning.
Energistyrelsen kommentarer skal fremover vedlægges budgettet og regnskabet, når disse 
fremsendes til byrådets godkendelse.
Niels Jørgen Pedersen deltog ikke i sagens behandling på grund af inhabilitet.
Kim Rockhill var fraværende med afbud.
Byrådet tager på møde den 17. august 2005 sagen til efterretning.
Niels Jørgen Pedersen deltog ikke i sagens behandling på grund af inhabilitet.
Jens Timm Jensen, Birgit Bangshof Mortensen og Kristian Moberg er fraværende med afbud.
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10.

Ligestillingsredegørelse

J. nr. LP 81.00

Jfr. bekendtgørelse om initiativer til fremme af ligestilling, skal alle ministerier, kommuner og 
amtskommuner hvert andet år, inden 1. september udarbejde redegørelser for ligestilling. 
Udkast til ligestillingsredegørelse for Skibby kommune vedlægges.
Forvaltningens indstiller, at redegørelsen godkendes.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 9. august 2005 forvaltningens indstilling.
Kim Rockhill var fraværende med afbud.
Byrådet godkender på møde den 17. august 2005 forvaltningens indstilling.
Jens Timm Jensen, Birgit Bangshof Mortensen og Kristian Moberg er fraværende med afbud.
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11.

Udvidet åbningstid i forbindelse med Hornstock Musikfestival

J. nr. BK 22.01.02

Formanden for Hornstock Musikfestival har i skrivelse af 6. juli 2005 søgt om tilladelse til 
udvidet åbningstid til kl. 01.00 fredag den 2. og lørdag den 3. september i forbindelse med 
afholdelse af festivalen.
Byrådet har på møde den 26. februar 2003 givet borgmesterkontoret bemyndigelse til at 
meddele tilladelser til udvidelse af åbningstiden efter kl. 24.00 indenfor rammen med en enkelt 
dag eller 2 og max. 3 timer pr. dag.
Da ansøgningen ligger indenfor denne bemyndigelse, er den ønskede tilladelse givet.
Byrådet tager på møde den 17. august 2005 den givne tilladelse til efterretning.
Jens Timm Jensen, Birgit Bangshof Mortensen og Kristian Moberg er fraværende med afbud.
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12.

Udvidet åbningstid i forbindelse med åbning af Kino-cafeen

J. nr. BK 22.01.02

Merete Ringbo, der pr. 1. august 2005 har forpagtet Kino Cafeen, Hovedgaden 33, Skibby har i 
skrivelse af 9. august 2005 søgt om tilladelse til udvidet åbningstid til kl. 02.00 lørdag den 27. 
august i forbindelse med åbningen af Kino-cafeen.
Byrådet har på møde den 26. februar 2003 givet borgmesterkontoret bemyndigelse til at 
meddele tilladelser til udvidelse af åbningstiden efter kl. 24.00 indenfor rammen med en enkelt 
dag eller 2 og max. 3 timer pr. dag.
Da ansøgningen ligger indenfor denne bemyndigelse, er den ønskede tilladelse givet.
Byrådet tager på møde den 17. august 2005 den givne tilladelse til efterretning.
Jens Timm Jensen, Birgit Bangshof Mortensen og Kristian Moberg er fraværende med afbud.
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13.

Godkendelse af udvidelse af åbningstid for restaurationer og andre serveringssteder

J. nr. BK 22.01.02

Efter restaurationsloven, der trådte i kraft den 1. august 1993, besluttede byrådet, at kun 
Skuldelev Kro, Sønderby Kro og Pejsen kunne holde åbent udover lovens lukketid, d.v.s. at der 
skal være lukket fra kl. 24.00 til kl. 05.00.
Kommunens idrætsklubber, Beboerfesten m/Kandis m.fl., der én gang hvert år afholder 
arrangementer, hvortil der ønskes udvidet åbningstid til kl. 01.00 eller 02.00, søger om denne 
tilladelse.
Byrådet har på møde den 26. februar 2003 bemyndiget borgmesterkontoret til at give disse 
tilladelser til udvidelse indenfor rammerne med en enkelt dag eller to og max. 3 timer.
Politiet i Frederikssund er hver gang blevet underrettet herfra om åbningstiden, ligesom byrådet 
efterfølgende også er underrettet om brug af bemyndigelsen.
Politiet i Frederikssund har i telefonsamtale den 9. august 2005 oplyst, at Skibby kommune er 
den eneste kommune i Frederikssund politikreds, der praktiserer, at der skal søges ved hver 
eneste arrangement. De øvrige 6 kommuner i kredsen (Jægerspris, Frederikssund, 
Frederiksværk, Hundested, Ølstykke og Stenløse) har alle givet en generel dispensation til 
arrangementer frem til kl. 02.00.
Ifølge § 28 i restaurationsloven kan byrådet fastsætte, at den almindelig lukketid kan være 
kortere end lovens kl. 24.00 til kl. 05.00, dog skal der være lukket i tiden fra kl. 02.00 til kl. 
05.00.
For at ensarte reglerne med de øvrige kommuner samt spare administrationstid på ekspedition 
af ansøgninger, indstiller administrationen, at der gives generel mulighed for åbningstid til 
kl. 02.00.
Byrådets beslutning om ændring af den almindelige lukketid, skal ifølge lovens § 28, 
offentliggøres mindst 2 gange i et eller flere blade, der har almindelig udbredelse i kommunen.
Byrådet godkender på møde den 17. august 2005 forvaltningens indstilling.
Jens Timm Jensen, Birgit Bangshof Mortensen og Kristian Moberg er fraværende med afbud.
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14.

Udtrædelse af Marbækskolens skolebestyrelse

J. nr. BK A00.01A15

Til efterretning for byrådet

Susanne Pihl, Sikavej 15 søger i skrivelse modtaget den 21. juli 2005 om at udtræde af 
skolebestyrelsen på Marbækskolen, idet hun flytter til USA den 1. august.
For at ansøger kunne få afgørelsen inden afrejsen, har borgmesteren i henhold til lov om 
kommunernes styrelse § 31 stk. 1 efterkommet ansøgningen på byrådets vegne.
Næste stedfortræder var Hanne Manniche, Selsøvej D, men hun har meddelt, at hun ikke 
ønsker at indtræde.
Næste stedfortræder var så Tina Dall, Bystrædet 3 D, som er villig til at indtræde. Med 
henvisning til samme lov har borgmesteren også godkendt dette, så bestyrelsen kunne være 
fuldtallig fra skoleårets start.
Byrådet godkender på møde den 17. august 2005, at Susanne Pihl udtræder, samt at Tina Dall 
indtræder i stedet.
Jens Timm Jensen, Birgit Bangshof Mortensen og Kristian Moberg er fraværende med afbud.

Side 16 af 20Dagsorden til økonomiudvalget

13-01-2016http://intranet.frederikssund.dk/GamleWeb/skibby-kommune/www.skibby-kommune....



15.

Udtrædelse af Ferslev skoles skolebestyrelse

J. nr. BK A00.01A15

Dorthe Themsen, Pilehaven 6, Ferslev ansøger I skrivelse af 10. august 2005 om at udtræde af 
skolebestyrelsen ved Ferslev skole, idet hendes søn efter 5. klasse starter på Marbækskolen.
Stedfortræder er Lene Ottesen, Kærstrædet 34, Vejleby, som har meddelt, at hun ikke ønsker 
at indtræde, idet også hendes børn er overflyttet til Marbækskolen.
Næste stedfortræder er Flemming Risbjerg, Egebjergvej 3, som er villig til at indtræde.
Byrådet godkender på møde den 17. august 2005, at Dorthe Themsen udtræder, samt at 
Flemming Risbjerg indtræder i stedet.
Jens Timm Jensen, Birgit Bangshof Mortensen og Kristian Moberg er fraværende med afbud.
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16.

Kommune- og regionsvalget tirsdag den 15. november 2005

J. nr. BK 84.02

Tirsdag den 15. november 2005 afholdes valg til byrådet i den nye Frederikssund kommune og 
til regionsrådet for region Hovedstaden.
Valget afvikles i Skibby idrætshal.

a)
Der skal vælges 2 medlemmer til sammenlægningsvalgsbestyrelsen. Borgmesteren er født 
medlem, så der skal reelt kun vælges 1 medlem.
Valg af 2 stedfortrædere til sammenlægningsvalgbestyrelsen. 

b)
For indeværende valgperiode er det økonomiudvalget, der er valgt til valgbestyrelse. 
Der skal tages stilling til:

1)
Valg af næstformand for valgbestyrelsen
Borgmesteren skal være formand.

2)
Valg af valgstyrere
I lighed med folketingsvalget den 8/2 2005 foreslås byrådets medlemmer som valgstyrere.

3)
Forslag om at tilbyde partier/lister, der opstiller til kommunevalget – og som ikke allerede har 
repræsentation i byrådet – en plads hver som tilforordnet.
Forslag om bemyndigelse til borgmesteren til at godkende de af vælgerforeningerne udpegede 
tilforordnede vælgere
Bemyndigelse til administrationen til at udpege tilforordnede vælgere blandt administrationen, 
bl. a. til at foretage optælling
Forslag om, at ekstra personale fra administrationen tilsiges kl. 20.00 til at bistå ved 
optællingen, således at politikkerne kan frigøres

4)
Godkendelse af, at 2 repræsentanter fra administrationen, der også er udpeget som 
valgstyrere/tilforordnede vælgere, kan virke som stemmemodtagere på Nordhøj 2 og 4, i 
ældreboliger, i de beskyttede boliger og for vælgere, der fremsat begæring om at afgive 
stemme i eget hjem.

5)
Administrationen anmoder om tilladelse til at indføre suppleanter, såfremt der opstå frafald 
blandt valgstyrerne.

6)
Det anbefales, at der udstedes rygeforbud i stemmelokalet.
Byrådet godkender på møde den 17. august 2005 følgende:

a) Som medlem udover borgmesteren vælges Kim Rockhill
Stedfortrædere: Hanne Kyvsgaard og Annie Hansen

b) 1.: Næstformand: Kim Rockhill
2.: Byrådet

16. fortsat

b) fortsat
3): a) Godkendt. Sammenlægningsvalgbestyrelsen tager evt. problemstilling op til 

behandling.
b) Godkendt
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c) Godkendt
d) Godkendt

4) Godkendt
5) Godkendt
6) Godkendt

Jens Timm Jensen, Birgit Bangshof Mortensen og Kristian Moberg er fraværende med afbud.

Side 19 af 20Dagsorden til økonomiudvalget

13-01-2016http://intranet.frederikssund.dk/GamleWeb/skibby-kommune/www.skibby-kommune....



17.

Status på arbejdet i sammenlægningskommunerne

J. nr. BK 00.01.A05

Til efterretning

Det forberedende arbejde med at lægge Jægerspris, Slangerup, Frederikssund og Skibby 
kommuner fortsætter, og borgmesteren og kommunaldirektøren vil give en aktuel status.
Byrådet tager på møde den 17. august 2005 orienteringen til efterretning.
Jens Timm Jensen, Birgit Bangshof Mortensen og Kristian Moberg er fraværende med afbud.
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